
Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete

Szám: JZ112012024.

Jegyzőkönyv
Szerenes Város Onkormányzata Képviselő-testületének

2024. október 31-én tartott testületi üléséről

Jelen vannak: Kiss Attila, Bárányné Balogh Melinda, Dr. Bobkó Géza, Danyi László, Kun Dávid,
Rábainé Végh Anett, Uray Attila, Varkoly Adám, a képviselő-testület tagjai

Meghívottak: Megjelent:
Dr. Konez Zsófia - Kulturális és Innovációs Minisztérium családokért nem

felelős államtitkára
Dr. Béni Gyula -jegyző igen
Dr. Ináncsi Tünde - a Szerencsi Járási Hivatal vezetője nem
Szabó Arpád - a Szerencsi Tankerületi Központ igazgatója nem
Dr. Borbély Zsuzsanna - B.-A.-Z. Vármegyei Kormányhivatal Szerencsi nem

Járási Hivatal Járási Népegészségügyi Intézetének
képviselője

Dr. Dsupin Róbert - rendőrezredes, rendőrségi főtanácsos, Szerencsi nem
Rendőrkapitányság

Nácsa Bálint - tű. alezredes, Szerencsi Hivatásos Tűzoltóság parancsnoka nem
Dr. Varga Zsolt - Szerencsi Járásbíróság elnöke nem
Dr. Fafula Miklós - Szerencsi Járási Ügyészség vezetője nem
Czili Adrien - Humán és Igazgatási Iroda vezetője nem
Takácsné Szabados Mária - Humán és Igazgatási Iroda helyettes vezetője nem
Kovács Enikő - Gazdálkodási és Városfejlesztési Iroda, irodavezetője igen
Szabó Lászlóné - a Gazdálkodási és Városfejlesztési Iroda helyettes vezetője nem
Fazekas László - Informatikai vezető nem
Búza Béla - könyvvizsgáló igen
Juhászné Tóth Anikó - a TIREK Szerencsi Idősek Otthona intézményvezetője nem
Gaszperné Tilmann Edina - Bocskai István Katolikus Gimnázium és Szakközépiskola nem

igazgatója
Szabóné Drozda Orsolya - a Bolyai János Katolikus Altalános Iskola igazgatója nem
Ráczné Váradi Eva - a Szerencsi Rákóczi Zsigmond Református Két Tanítási nem

Nyelvű Altalános Iskola, és Alapfokú Művészeti
Iskola igazgatója

Kecskésné Nagy Edit - a Szerencsi Ovoda és Bölcsőde igazgatója igen
Takács Mihály István - a Szerencsi Városüzemeltető Non-profit Kft. ügyvezetője igen
Tóth István - a Szerencsi Városgazda Non-profit KU. ügyvezetője igen
Dr. Sipos Attila - az ESZEl Alapszolgáltatási Központ igazgatója igen
Majoros Judit - a Zempléni Múzeum igazgatója nem
Király Judit - a Szerencsi Művelődési Központ és Könyvtár igazgatója igen
Szerencsi Hírek Szerkesztősége
Székely Adrienn -jegyzőkönyvvezető

Kiss Attila polgármester köszönti a megjelenteket. Mielőtt az ülést megnyitja, tájékoztatja a tisztelt
megjelenteket és a hallgatóságot, hogy a Magyar Allamkincstár Budapesti és Pest Vármegyei
Igazgatósága a mai nap folyamán helyszíni ellenőrzést tart a hivatalban, ~ferencs Város
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Önkormányzata és költségvetési szervei tekintetében, 10 órától. Az ülés folyamán szünetet fog
elrendelni. Azt követően az elfogadott napirend szerint folytatják az ülést.
Ajelenléti ív alapján megállapítja, hogy a 9 képviselőből 8 főjelen van, a testület határozatképes, az
ülést megnyitja. Javasolja, hogy a jegyzőkönyv-hitelesítője Dr. Bobkó Géza legyen. Szavazásra
bocsátja javaslatát.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 8 fő
Szavazott: 8 fő
Igen szavazat: 8
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 8 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő-testületének
119/2024. (X.31.) határozata
a jegyzőkönyv-hitelesítő megválasztásáról

Szerenes Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2024. október 31-i testületi ülésének
jegyzőkönyv-hitelesítájévé Dr. Bobkó Géza képviselőt választja meg.

Kiss Attila polgármester javaslatot tesz az ülés napirendjére módosítással. Javasolja az Egyebek
napirendi pontok közé felvenni a Szerencsi Romákért Egyesület névhasználati kérelmének
elbírálását, amely a tegnapi napon került benyújtásra. Továbbá módosítási javaslat a megbívóhoz
képest a közmeghallgatás időpontjának meghatározása, valamint a Beteg Gyermekekért Alapítvány
tagjainak megválasztása című napirendi pontok nem szóbeli előterjesztések lesznek, készült hozzájuk
írásos javaslat.

Javasolt napirend:

1) Tájékoztató a Szerencsi Városgazda Nonprofit Kft. 2024. évi munkájáról
Előterjesztő: Tóth István ügyvezető
Tárgyalja: Jogi és Ügyrendi Bizottság

2) Beszámoló a Szerencsi Városgazda NonprofIt Kft. 2024. évi III. negyedéves
gazdálkodásáról
Előterjesztő: Tóth István ügyvezető
Tárgyalja: Pénzügyi Bizottság, a KR Felügyelő Bizottsága

3) Tájékoztató a Szerencsi Városüzemeltető Nonprofit KIt. 2024. évi munkájáról
Előterjesztő: Takács M. István ügyvezető
Tárgyalja: Jogi és Ügyrendi Bizottság

4) Beszámoló a Szerencsi Városüzemeltető Nonprofit Kft. 2024. évi III. negyedéves
gazdálkodásáról
Előterjesztő: Takács M. István ügyvezető
Tárgyalja: Pénzügyi Bizottság, a Kft. Felügyelő Bizottsága
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5) Beszámoló a költségvetés III. negyedéves teljesítéséről
Előterjesztő: Kovács Enikő Gazdálkodási ás Városfejlesztési Iroda vezetője
Tárgyalja: Pénzügyi Bizottság

6) Döntés a 2024. évi települési önkormányzatok rendkívüli támogatására vonatkozó igény
benyújtásáról
Előterjesztő: Kovács Enikő Gazdálkodási ás Városfejlesztési Iroda vezetője
Tárgyalja: Pénzügyi Bizottság

7) Tájékoztató Mád község kezdeményezéséről közös önkormányzati hivatal létrehozására
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

8) Döntés Szerencs Város Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő hatósági
szerződésről
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Jogi ás Ugyrendi Bizottság

9) Döntés Szerenes Város Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő hatósági
szerződésről
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Jogi és Ügyrendi Bizottság

10) Tájékoztató a Szerenesi Óvoda és Bölcsőde 2024/2025. nevelési évre szóló munkatervéről
Előterjesztő: Kecskésné Nagy Edit intézményvezető
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

11) A 2024. évi közmeghallgatás időpontjának meghatározása (szóbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester

12) Egyebek

13) Döntés a Szerencsi Városgazda Non-profit Zrt. Felügyelő bizottsága új tagjának
megválasztásáról (zárt ülés)
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Pénzügyi Bizottság, a Kft. Felügyelő Bizottsága

14) Javaslat a legjobb tanulmányi eredményt elért főiskolai, egyetemi hallgatók
támogatására érkezett pályázatok elbírálására (zárt ülés)
Előterjesztő: Dr. Béni Gyula jegyző
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

15) Döntés a Tokaj-Hegyalja Egyetemmel kötendő megállapodásról (zárt ülés)
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Jogi és Ugyrendi Bizottság

16) Beteg Gyermekért Alapítvány tagjainak megválasztása (zárt ülés)
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság
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Kiss Attila polgármester a módosításokkal előterjesztett napirendi pontokat szavazásra bocsátja.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 8 fő
Szavazott: 8 fő
Igen szavazat: 8
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 8 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerenes Város Önkormányzata Képviselő-testületének
120/2024. (X 31.) határozata
a napirend elfogadásáról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2024. október 31-i testületi ülésének
nap/rendjét az alább /ak szerintfogadja cl:

1) Tájékoztató a Szerencsi Városgazda Nonprofit Kft 2024. évi munkájáról
Előterjesztő: Tóth István ügyvezető
Tárgyalja: Jogi és Ügyrendi Bizottság

2) Beszámoló a Szerencsi Városgazda Nonprofit Kft. 2024. évi III. negyedéves
gazdálkodásáról
Előterjesztő: Tóth István ügyvezető
Tárgyalja: Pénzügyi Bizottság, a Kft. Felügyelő Bizottsága

3) Tájékoztató a Szerencsi VárosüzemeltetőNonprofit Kft. 2024. évi munkájáról
Előterjesztő: Takács M István ügyvezető
Tárgyalja: Jogi és Ügyrendi Bizottság

4) Beszámoló a Szerencsi Városüzemeltető Nonprofit Kft. 2024. évi III. negyedéves
gazdálkodásáról
Előterjesztő: Takács M István ügyvezető
Tárgyalja: Pénzügyi Bizottság, a Kft. Felügyelő Bizottsága

5) Beszámoló a költségvetés III. negyedéves teljesítésérói
Előterjesztő: Kovács Enikő Gazdálkodási és Városfejlesztési Iroda vezetóje
Tárgyalja: Pénzügyi Bizottság

6) Döntés a 2024. évi települési önkormányzatok rendkívüli támogatására vonatkozó igény
benyújtásáról
Előterjesztő: Kovács Enikő Gazdálkodási és Városfejlesztési Iroda vezetóje
Tárgyalja: Pénzügyi Bizottság

7) Tájékoztató Mád község kezdeményezéséről közös önkormányzati hivatal létrehozására
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester

4



Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

8) Döntés Szerencs Város Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötendőhatósági szerződésről
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

9) Döntés Szerencs Város Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő’ hatósági szerződésről
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

10) Tájékoztató a Szerencsi Óvoda és Bölcsőde 2024/2025. nevelési évre szóló munkatervéről
Előterjesztő: Kecskásná Nagy Edit intézményvezető
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

11) A 2024. évi közmeghallgatás idóoontjának meghatározása (szóbeli eló’terjesztés)
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester

12) Egyebek
- A Szerencsi Romákért Egyesület névhasználati kérelmének elbírálása

Előterjesztő: Kiss Attila polgármester

13) Döntés a Szerencsi Városgazda Non-projit Zrt. Felügyelő bizottsága Új tagjának
megválasztásáról (zárt ülés)
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Pánzügyi Bizottság, a Kft. Felügyelő Bizottsága

14) Javaslat a legjobb tanulmányi eredményt elértfőiskolai, egyetemi hallgatók
támogatására érkezett pályázatok elbírálására (zárt ülés)
Előterjesztó’: Dr. Báni Gyula jegyző
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

15) Döntés a Tokaj-Hegyalja Egyetemmel kötendő megállapodásról (zárt ülés)
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

16) Beteg Gyermekén Alapítvány tagjainak megválasztása (zárt ülés)
Előterjesztő: Kiss Attila polgármester
Tárgyalja: Jogi ás Ügyrendi Bizottság

1) Tájékoztató a Szerencsi Város2azda Nonprofit Kft. 2024. évi munkáláról

Előterjesztés: ajegyzőkönyv mellékletét képezi

Tóth István a Szerenesi Városgazda Non-profit Kft. ügyvezetője: A Szerencsi Városgazda Kft.
munkáját fogja röviden bemutatni. A Kit létrehozása és tevékenysége összeforrt az ő nevével. 1990-
től van Szerencs város szolgálatában, és sok mindenen keresztül ment a cég. Régen még VESZ néven
működött. Az akkori cég elég elavult gépjármű parkkal volt ellátva. A Szerencsi Városüzemeltető
Közhasznú Társaság 2000. június 1-jével alakult meg. A Kht-kat később megszüntették, és át kellett
alakítani non-profit Kft-ké. 2001 augusztusában a Városüzemeltető megkapta a város
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szemétszállításával kapcsolatos feladatokat is. Igyekeztek átalakítani a szerencsi hulladékszállítást,
amely nem járt sok sikerrel. Ezután vette át a ZHK ezen feladatot. Vezette a Szerencs Térségi
Közhasznú Társaságot is, mely a környező települések közmunkásait gyűjtötte össze. 500-600 fővel
dolgoztak akkoriban. 2009-ben történt egy szétválás, és akkor jött létre a Városgazda- és a
Városüzemeltető Non-profit Kft. Ez egy munkaügyi bírság miatt vált szükségessé, egy szabálytalan
elszámolás történt. Osszeállított egy táblázatot, mely évekre lebontva tartalmazza az általuk ellátott
feladatokat. A kimutatásból is látszik, hogy 2014-2015-ben nagy értékű beszerzéseket tudtak
végrehajtani közmunka során. Létszám arányában adta az állam a közmunka programhoz azokat a
forrásokat, melyből eszközöket lehetett beszerezni. Minden évben pályáztak eddig a Virágos Város-i
címre. Amit azon a pályázaton eddig elértek, főleg azoknak az asszonyoknak köszönhető, akik sokat
foglalkoztak vele. Az éven 22 fő állandó és 22 fő közmunkással látják el a feladatokat. Ezek az
emberek a közmunka program során nem sok fizetést kapnak. Az általuk összeállított
előterjesztésben szépen kibontották az általuk ellátandó feladatok sorát.

Bárányné Balogh Melinda képviselő, Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottság az
előterjesztést megtárgyalta és elfogadásra javasolta.

Kiss Attila polgármester: Van egy belvárosi kertészet ami nem a Városgazda Kft. irányítása alá
tartozik. Hol válik el a Városgazda Kft. és a kertészet feladata? Mi az oka, hogy kettévették a
közterület fenntartást?

Tóth István ügyvezető: Az okot nem szakmai téren kell keresni. Elválik a kertészet és a cégnek a
tevékenységi helyszíne’ Amit a belvárosi kertészetnek kell csinálni az a Gimnázium körüli futókör,
OTP Bank és piac lehatárolása. Ok ezt a kört csinálják 17 fővel. A konkrét feladatellátás során mindig
egyeztetnek.

Kiss Attila polgármester: A beszámolóban olvasta, hogy a kondi parkok, j átszóterek, amik az utóbbi
időben épültek a beruházások során, kicsit hozzá tartoznak a Kft.-hez és kicsit nem is. Ki felel
ezeknek ajátszótereknek karbantartásáért? Illetve a cukorgyári területen is nyakig ér a gaz. Ez a Kft.
feladata, felelőssége?

Tóth István ügyvezető: Semmilyen írásos anyagban nincs leírva, hogy a játszótereknek a
karbantartása hozzájuk tartozna. Nem bízták meg őket, hogy a cukorgyári területet is kezeljék. A
balesetveszélyes helyzeteket ettől függetlenül természetesen megszüntetik a játszótereken. A
Cukorgyárban elkészült épületek, tudomása szerint jelenleg nem tartoznak senkihez.

Uray Attila képviselő kérdése arra irányul, hogy a 44 fő elégséges-e az ellátandó feladatokhoz?
Szüksége lenne-e több emberre? Több lakossági megkeresést kaptak melyben kifogásolták, hogy az
utcákon igen nagy a szemét, főleg a hétvége után.

Tóth István ügyvezető: Persze, több emberre is szükség lenne, borzasztóan kevesen vannak. A
korábbi évekhez képest a Kft-nél dolgozók száma jóval kevesebb. Hétvégén is küldhet ki embereket
a takarításhoz, bár így hétfőn-kedden-szerdán azokat a napokat vissza kell adni ezeknek a
munkásoknak. Megszavazhatja a testület a létszám növelését, az biztos, hogy nagyon sokat segítene
a helyzetükön. Viszont rendes fizetést is kellene nekik adni, mert az a minimális bér, amit ők kapnak
igen csekély. A szombaton bezáró üzletek kiteszik az utcán lévő kukákba a szemetüket. A kóbor
kutyák ezeket a kirakott szemeteszsákokat szétszedik. Sokszor azért olyan szemetes a főutca. A
boltoktól is be kellene kérni a szemétszállításra vonatkozó szerződésüket.
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Rábainé Végh Anett képviselő: Köszönetet szeretne mondani igazgató úrnak az elmúlt évek
munkájáért. Nagyon sok mindent tett az elmúlt 5 évben. A nehéz anyagi helyzet ellenére, ahol tudott
segített.

Danyi László képviselő: Tartalmas beszámolót készített igazgató Úr. A Pénzügyi Bizottsági ülésen
részletesen megtárgyalták a beszámolót, a tevékenységi körüket. A lakosság érdekében végzett
szolgáltatásaikért köszönetet szeretne mondani. Bármilyen gond adódott Ondon vagy akár
Szerencsen, maradéktalanul segítettek.

Kiss Attila polgármester: Az előterjesztés nem tartalmazott határozati javaslatot. Figyelni kell arra,
hogy az előterjesztések címei a meghívóban feltüntetett cimekkel egyezzenek, illetve mindenhez
készüljön határozati javaslat. Ezért most ismerteti a határozati javaslat tartalmát. „Szerencs Város
Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szerencsi Városgazda Non-profit KR 2024. évi munkájáról
szóló tájékoztató tudomásul veszi.”
További kérdés és hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelenvan: 8fő
Szavazott: 8 fő
Igen szavazat: 8
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület S igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő-testületének
121/2024. (X 31.) határozata
Döntés a Szerencsi Városgazda Non-projit Kft. 2024. évi munkájáról szóló tájékoztatóról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szerenesi Városgazda Non-projit Kft. 2024.
évi munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.

2) Beszámoló a Szerencsi Város&azda Nonprofit Kft. 2024. évi III. ne~yedéves
2azdálkodásáról

Előterjesztés: a jegyzőkönyv mellékletét képezi

Tóth István a Szerencsi Városgazda Non-profit Kft. ügyvezetője: Könyvvizsgáló Úr a III.
negyedéves beszámolójukat szakmailag fogja alátámasztani. Nem igazán ad reális képet ez a
beszámoló a cég pénzügyi helyzetéről, inkább tájékoztató. Az önkormányzati támogatásokat mindig
megkapják, kifizetetlen számlájuk nincs.

Búza Béla könyvvizsgáló: Az alábbi tájékoztatást adja a III. negyedéves beszámolóról. Ez az évközi
tájékoztató egy adott pillanat helyzetét mutatja. A gazdaság is mozgásban van folyamatosan.
A Városgazda KR-nél 21 940 eFt nyereség került kimutatásra. A non-profit jellegű társaságok célja
nem a nyereség elérése, hanem az önköltséghez közelítő szolgáltatások nyújtása alacsony haszonnal.
Kötelező feladatokat lát cl, igy jelentős jövedelem nem realizálódik. Az ezévi üzleti tervében lévő
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magas nyereség az egyszeri adóköteles szolgáltatásból adódott. A KU. üzleti terv alapján végezte
munkáját, rendkívüli gazdasági események nem történtek. A kifizetések határidőben teljesültek. A
2024. évi I-III. negyedéves beszámoló a KU. pénzügyi helyzetéről valós képet mutat. Elfogadásra
javasolja a testület részére.

Tóth István ügyvezető: A Felügyelő Bizottság az előterjesztést tárgyalta és elfogadásra javasolta.

Uray Attila képviselő, Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság az előterjesztést megtárgyalta és
elfogadásra javasolta.

Kiss Attila polgármester: A Felügyelő Bizottság működése jelenleg nem felel meg a jogszabályi
feltételeknek, mert a törvényes létszám alá csökkent a létszáma. Ezen a testületi ülésen fogják
megválasztani zárt ülés keretében a harmadik tagot. Milyen bevételekből gazdálkodik a KU., és
mennyi bevétele származik az önkormányzati feladatokra adott támogatásból? A költségvetésből
mennyi a beruházás, az anyagköltség és a bér?

Búza Béla könyvvizsgáló: Az értékesítés nettó árbevétele tavaly 36,6 millió Ft, ebben az évben 31
millió Ft volt. Növénytermesztésből, belföldi eladásból, sírhelymegváltásból stb. van árbevétele a
cégnek. Három jelentős költségelem szerepel minden beszámolóban: anyagjellegű, személyi jellegű
ráfordítások és az értékcsökkenési leírás’ Az éven eddig 21 940 eFt adózott eredményt ért el a cég.

Dr. Bobkó Géza képviselő: Mi a célja a Városgazda Kft-nek ezzel a 21 millió Ft-tal? Mire fogja
fordítani?

Tóth István ügyvezető: Ez a csekély összeg év végére el fog kopni, mert az irodaházat fogják
felújítani belőle. Illetve a téli átállásra kell majd ráfordítani a fennmaradó összeget.

Kiss Attila polgármester: Milyen intézmények, épületek vannak, ahol lehet spórolni a fűtésen?

Tóth István ügyvezető: Azokban az épületekben, ahol nincs nagy fűtési igény a nagy melegre, ott
nem tartanak 24 fokot. Ahol lehet, vegyes tüzelésű kazánt is használnak. Felhasználják a hulladék
gallyakat, amelyeket összegyűjtenek a városban.

Kiss Attila polgármester: Milyen plusz forrásra lenne szükség a személyi jellegű, illetve a dologi
költségekben, hogy előrelépés legyen a cég tekintetében, illetve milyen beruházások szükségesek?

Tóth István ügyvezető: Leginkább, ha lenne 35-40 fő állandó dolgozó, illetve 20-25 fő
segédmunkás, aki nem közfoglalkoztatotti bért kapna, akkor már ezek a dolgozók is máshogy
állnának a munkához. A dolgozók jelentős része alulfizetett. Ha a mostani állandó dolgozók a bruttó
bérüket kapnák kézhez, meg lennének elégedve. 40-45 fővel sokkal színvonalasabban és szebben
rendben lehetne tartani a várost.

Danyi László képviselő: Elhangzott, hogy a közmunkásokat nem igazán lehet mozgósítani. Az ő
tapasztalata szerint igenis elvégzik a rájuk bízott munkákat.

Tóth István ügyvezető: Igen, elvégzik a munkákat, bár több időbe kerül, de elvégzik’

Kiss Attila polgármester: Úgy véli, ha a garantált bérminimumon lennének foglalkoztatva, akkor
motiváltabbak lennének ezek az emberek is.
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Uray Attila képviselő: Igazgató Úr mondta, hogy körülbelül 20 emberre lenne még szüksége. Milyen
költséggel terhelné ez meg a céget?

Tóth István ügyvezető: 20 főnek a minimálbér kb. 6-7 millió Ft pluszt jelentene. Viszont
bérfeszültség is jelentkezni fog a dolgozók között, és hogy ezt kiküszöböljék, a többinek is emelni
kell, rendezni kell a bérét. Ha kéri a testület ezt kiszámolva, levezetve, akkor elkészítik a költségvetést
hozzá.

Kiss Attila polgármester: Jelenleg az önkormányzat anyagi helyzete ezt nem teszi lehetővé, reméli,
a jövőben lesz rá lehetőség. A kiküldött határozati javaslatot annyiban módosítaná, hogy a III.
negyedéves gazdálkodásról szóló beszámolót tárgyalta meg a testület.
További kérdés és hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.

Döntési javaslat:
Döntés a Szerencsi Városgazda Non-Profit Kft. 2024. évi III. negyedévi gazdálkodásáról szóló
beszámolójáról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szerencsi Városgazda Non-profit KR
2024. III. negyedévi gazdálkodásáról szóló beszámolóját megtárgyalta, és az alábbi határozatot
hozza:

A Szerencsi Városgazda Non-profit KR 2024. szeptember 30-i fordulónapra vonatkozó mérlegét és
beszámolóját

— az eszközök és források egyező végösszegével: 64 933 eFt,
— és 21 940 eFt adózott eredménnyel elfogadja.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 8 fő
Szavazott: 8 fő
Igen szavazat: 8
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 8 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett, egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő-testületének
122/2024. (X 31.) határozata
Döntés a Szerencsi Városgazda Non-Projit Kft. 2024. évi III. negyedévi gazdálkodásáról szóló
beszámolójáról

Szerenes Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szerencsi Városgazda Non-projit Kft. 2024.
III. negyedévi gazdálkodásáról szóló beszámolóját megtárgyalta és az alábbi határozatot hozza:

A Szerencsi Városgazda Non-projit Kft. 2024. szeptember 30-i fordulónapra vonatkozó mérlegét és
beszámolóját

— az eszközök ésforrások egyező végösszegével: 64 933 eFt,
— és 21 940 eFt adózott eredménnyel elfogadja.
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3) Tájékoztató a Szerencsi Városüzemeltető Nonprofit Kft. 2024. évi munkájáról

Előterjesztés: ajegyzőkönyv mellékletét képezi

Takács M. István, a Szereucsi Városüzemeltető Non-profit Kft. ügyvezetője: A Kft-t 2009-ben
alapította az önkormányzat. 2011. szeptember elsejétől ő a Kft. ügyvezetője. Az alapító okirat szerint
megállapított létesítményekben végzi tevékenységét. Hozzájuk tartozik a Huszárvár Hotel, a Népház
panzió, a Simai Tábor és Vendégház, a Szerencsi Fürdő és Wellnessház, a Városi Tanuszoda, a
Kulcsár Anita Sportcsarnok, Hunyadi Sportcsarnok. A két csarnokban december 20. után átállnak
temperáló fűtésre. A Tatay sporttelep kezelése is a céghez tartozik, a téli időszakra itt is átállnak
temperáló fűtésre, a spórolás jegyében. Az élelmezést az ESZEl-ben található konyhán készítik elő,
melegítő konyhaként a Napsugár, a Gyárkerti óvoda és a Középiskolai Kollégium áll rendelkezésre.
A Népházban található a központi iroda, ahol 4 irodahelyiség van. Az önkormányzat épületei közé
tartozik a Rákóczi Út 63. szám alatt lévő épület is, amelyet a Szerencsi Járási Hivatal használ. Az
önkormányzattal kötött szerződés értelmében történik a részükre a rezsi számlázás. A Civilek házában
a Kossuth u. 4. szám alatt, pályázati forrásból, 5 lakás kialakítása valósult meg. Az itt lakóknak
februárig van szerződésük az önkormányzattal, ők csak rezsit fizetnek. A pályázati lehetőség adta ezt
az igénybe vevőlmek. Az orvosi ügyelet épület is az általa vezetett cég ilzemeltetésébe tartozik.
Részükre is szerződés alapján történik a rezsi számlázás. Ők kezelik továbbá a Jókai Úti rendelő és az
ondi orvosi rendelőt, melyből az utóbbit eladásra kínálta fel az önkormányzat, de nem valósult meg.
A Közösségi ház, a régi „R” épület, a Cukorgyári főporta, az Ipartelepen a tanműhely rész, az Ondi
Úton lévő fecskeházak, Szabadság utcai két épület, mind mind a városüzemeltető kezelésében vannak.
A cég létszáma 35 fő, 7 fő vezető beosztású, 7 fő fizikai dolgozó.
A Felügyelő Bizottság tárgyalta, és elfogadásra javasolta a beszámolót.

Bárányné Balogh Melinda képviselő, Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottság az
előterjesztést megtárgyalta, és elfogadásra javasolta.

Kun Dávid képviselő: Aziránt érdeklődik, a szerencsi Fürdő és Wellnessház az ünnepi időszakban
nyitva lesz-e, van-e rá fedezet.

Takács M. István ügyvezető: Az adózott eredmény 17 956 eFt. Ez a plusz forrás fel nem használt
támogatásból tevődik össze, ezt az uszodára fordították volna. Ez a forrás lehetőséget ad a fürdő
nyitva tartására.

Kiss Attila polgármester: Két éve nyerte el az uszoda felújításra a pályázatot az önkormányzat. Az
uszoda kivitelezés jelentős késéssel kezdődött el. A jelenlegi ütemterv szerint december 6-án fogják
készre jelenteni az uszoda elkészültét. Ajogszabály a készre jelentéstől számított 30 napot ad rá, hogy
lezáruljon a műszaki átadás. Valószínű karácsonyra már le is fog zárulni. Nem volt a teljes gépészet
felújítása betervezve. Egyelőre nem lehet tudni, hogy a több mint 4 éve bezárt uszodában a gépészet
hogyan fog működni a medencék feltöltése után. Jelenleg egy felmérés zajlik, hogy várhatóan melyik
eszközök azok, amik beindulnak és melyek, amik vagy nem. 2015-ben adták át az uszodát, azóta
nagyobb gépészeti felújítás nem történt. Hogy vizes sportolási lehetőséget biztosítsanak a város
lakóinak, a fürdő ajelen tervek szerint nyitva lesz.

Takács M. István ügyvezető: Annyi kiegészítést tesz hozzá, hogy nem bezárják a csarnokokat,
hanem temperáló fűtés lesz, körülbelül 10~12 fok.

Uray Attila képviselő kérdése arra irányul, ha a kinti hőmérséklet hidegebb kint a megszokottnál,
van e arra lehetőség, hogy a Kulcsár Anita sportcsarnokban hamarabb ind~ a rendes fűtés a
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temperáló helyett, mert január elején Újra indul az iskola a téli szünet után, és hideg lesz a
gyerekeknek. A rezsi számla megoszlik az Egri Egyházmegye és az önkormányzat között. Ki milyen
arányban fizet?

Takács M. István ügyvezető: A szerződést nem vele kötötték meg anno. Egy 2022-es módosított
szerződésben szerepel, hogy a gázfogyasztás tekintetében 82% terheli az egyházmegyét és 18% az
önkormányzatot. Víz, csatornaszolgáltatás tekintetében 81% az egyházmegyét és 19% az
önkormányzatot terheli. Villamosenergia tekintetében nincs adat mert sportcsamoknak külön mérője
van és az a Kft. tulajdonában van.

Uray Attila képviselő: Arra van-e lehetőség, hogy hamarabb kapcsolják be a fűtést esetleg?

Takács M. István ügyvezető: Igen, megpróbálja ezt biztosítani.

Dr. Bobkó Géza képviselő: Az első napirendi pontban a várost ellátó két cég munkájáról kaptak
tájékoztatást. Mind a két cég nehéz körülmények között dolgozik, és nehéz olyan dolgozókat
foglalkoztatni, akik ennyi pénzért is hajlandóak dolgozni. Nagyon sok minden le is amortizálódott,
és ezeket rendben kell tartani. A város lehetne kicsit szebb, rendezettebb is. Veszteség szerencsére
nincs. Gratulál a vezetőknek, hogy ilyen anyagi forrás mellett is ilyen munkát tudnak tenni. Javasolja,
hogy ahol egy kis plusz képződött, ott adhatnának egy kicsivel többet a dolgozóknak a megbecsülés
jeléül.

Kiss Attila polgármester: A Kossuth u. 4. szám alatti épületben lakók esetében mikor jár le az az
időszak, amikortól már fizetniük kell a lakbért? Nem fizettek rezsi díjat sem, ez igaz-e? Mi ennek az
oka? Az Ondi Út 10/A és 1 0/B alatt lévő fecskeházakban lévő lakók eddig 600/m3 áron kapták a fűtést
nem pedig a lakosságra vonatkozó 104/m3 áron. Ez igaz-e? Továbbszámlázásnál milyen áron
számlázott tovább ügyvezető úr?

Takács M. István ügyvezető: A Kossuth u. 4. szám alatt lévő épület tekintetében 2025. februárig
nem kell fizetniük lakbért a lakóknak. Az önkormányzattal kötöttek szerződést. Az órák át lettek
íratva az önkormányzat nevére, Így némi megtakarítást értek el a víz, gáz, villany tekintetében.
Kedvezőbb volt így az ár. A fecskeházak nem voltak társasházasítva, reméli az idén ez már
megtörténik. Mivel ez egy hosszú folyamat, bízik abban, hogy télre már megoldódik ez a probléma.
Az „A” épületben a lakók nevén vannak az órák, a „B” épületben nem.

Kiss Attila polgármester: Annyival módosítanák a határozati javaslatot, hogy a Szerencsi
Városüzemeltető Non-profit Kft. 2024. évi munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi a testület.
További kérdés és hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.

Döntési javaslat:
Döntés a Szerencsi Városüzemeltető Non-profit Kft. 2024. évi munkájáról szóló tájékoztatóról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szerencsi Városüzemeltető Non-profit KR
2024. évi munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 8 fő
Szavazott: 8 fő
Igen szavazat: 8
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Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 8 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szereti es Város Önkormányzata Képviselő-testületének
123/2024. ~X 31.) határozata
Döntés a Szerencsi VárosüzenieltetőNon-projit Kft. 2024. évi munkájáról szóló tájékoztatóról

Szerenes Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szerencsi Városüzemeltető Non-proj?t Kft.
2024. évi munkájáról szóló tájékoztatót tudomásul veszi.

Kiss Attila polgármester 10 perc szünetet rendel el mivel megérkeztek az ellenőrök, majd a szünet
után az elfogadott napirendek sorrendjében folytatják a testületi ülést.

4) Beszámoló a Szerencsi Városüzemeltető Nonprofit JUt. 2024. évi III. newvedéves
Eazdálkodásáról

Előterjesztés: a jegyzőkönyv mellékletét képezi

Takács M. István ügyvezető: A 2024. évi üzleti tervnek megfelelően működött a Kft. A nettó
árbevétel tavalyi évben 294 millió Ft, 2024. I-III. negyedévben 210 millió Ft, a támogatási összeg
2023-ban 251 453 eFt, 2024-ben 168 652 eFt. Továbbá ismerteti az anyagi jellegű ráfordításokat,
személyi bért és ráfordításokat. A korábban már polgármesternek és jegyzőnek elküldött javaslatában
megfogalmazta, hogy ha lenne rá forrás, egy hőszivattyús megoldást szeretne eszközölni a fürdő
melletti kútra. Körülbelül 200 millió Ft-os beruházás lenne, amiből meg lehetne oldani a fürdő hő
igényét. A várban most van folyamatban egy minősítési folyamat. Szerettek volna egy háromcsillagos
szállodai színvonalat elérni, de a klímaberendezés hiánya miatt ez nem lehetséges. Az ESZEl
konyhája is elég sok ráfordítást igényelne. A fecskeházakra is ráférne egy hőszigetelés, mivel elég
nagy igény van az ilyen jellegű lakásokra. Ha lenne rá pályázati lehetőség, azt ki kellene használni.
Az előterjesztést Felügyelő Bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolta.

Búza Béla könyvvizsgáló: Ez a cég az alaptevékenységhez kapcsolódó vállalkozási tevékenységet
látja el, ami meglátszik a számok tükrében is. Az árbevétel meghaladja a támogatásokat. 3,5%-os
csökkenés van az előző évi árbevételhez képest. Arbevétele a központi árbevételből, a fürdő, a büfé,
népház üzemeltetés, a közétkeztetés, a hotel, a konyha, bérleti díjak, továbbszámlázott közüzemi
számlákból adódik össze. Ráfordítás jellegű tételek az anyagi,-személyi jellegű kiadások és az
értékcsökkenés. A kis összegű ráfordításokat nem nagy jelentőségű tételek teszik ki. 17 956 eFt
eredményt ért el idáig a Kft. Osszességében az I-III. negyedévi beszámolója valós képet mutat a Kft.
működéséről.

Kiss Attila polgármester: Mi a saját vagyona a Kü-nek amin amortizációt számol el?

Takács M. István ügyvezető: A Kft-nek nincs saját vagyona, amit kezel, használ, az önkormányzati
vagyon.

Kiss Attila polgármester: Akkor hogyan van betervezve 21 millió Ft értékű amort~zációra?
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Takács M. István ügyvezető: Ez inkább könyvelési dolog.

Búza Béla könyvvizsgáló: A vagyonelemeket részletesen nem tudja felsorolni. Összefoglalt
számokat ismertet a testülettel. Immateriális javak, szellemi termékek 1 millió Ft, épületek
épületrészek 455 millió Ft; ide tartozik még az egyéb építmények, műszaki berendezések 10,5 millió
Ft, egyéb berendezések körülbelül 7 millió Ft. Ezek adják a vagyonelemeket.

Uray Attila képviselő, Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és
elfogadásra javasolta.

Kiss Attila polgármester: Ha kikerült a vagyon a Kft. vagyonkataszteréből a pályázat
elszámolhatósága miatt, bekerült-e az önkormányzat vagyonkataszterébe? A saját tőke és jegyzettőke
arányát nem borította fel, hogy kivették a saját tőkéből a 450 millió Ft értékű vagyont? Meg van-e a
tőke megfelelősségi mutató?

Búza Béla könyvvizsgáló: Ez az évvégi mérlegben fog jelentkezni, akkor fog tudni rá válaszolni.

Kiss Attila polgármester: Kéri, hogy nézzék meg, milyen lesz a tőke megfelelősség a Kft. esetében.
Amint beáll a hideg idő akkor Újra előveszik a rezsicsökkentési javaslatokat, de addig is
energiatakarékossági intézkedéseket vár el a Kft-től. Próbáljanak meg a kevés pénzforrásból
hatékonyan gazdálkodni. A határozati javaslat annyiban változna, hogy 2024. I-III. negyedéves
beszámolót fogadják el.
További kérdés hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.

Döntési javaslat:
a Szerencsi Városüzemeltető Non-profit Kft. 2024. évi I-III. negyedévi beszámolójának
elfogadása

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Szerencsi Városüzemeltető Non
profit Kit. tulajdonosa a társaság 2024. évi I-III. negyedévi beszámolóját elfogadja.
A beszámoló a határozat mellékletét képezi.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 8 fő
Szavazott: 8 fő
Igen szavazat: 8
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület S igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerenes Város Önkormányzata Képviselő-testületének
124/2024. (X 31.) határozata
a Szerencsi VárosüzemeltetőNon-projit Kft. 2024. évi I-IlL negyedévi beszámolójának elfogadása

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete, mint a Szerencsi Városüzemeltető Non-projit
Kft. tulajdonosa a társaság 2024. évi I-IIi negyedévi beszámolóját elfogadja.
A beszámoló a határozat mellékle tét képezi.
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Búza Béla könyvvizsgáló távozik az ülésteremből.

5) Beszámoló a költséwvetés III. newyedéves teljesítéséről

Előterjesztés: a jegyzőkönyv mellékletét képezi

Kovács Enikő Gazdálkodási és Városfejlesztési Iroda vezetője: Ez a III. negyedéves beszámoló
nem beszámoló, hanem egy tájékoztató, mivel október 20-ig kellett benyújtani a Magyar
Allamkincstár felé a III. negyedéves elszámolást. Erre vonatkozó visszajelzés még nem érkezett meg.
A bevételek időarányosan teljesültek. Az önkormányzatnak 5 intézménye van, illetve a két non-profit
kft-je. A bevételi oldal alappillérei az állami támogatások, melyeket az adott intézmény mutató
számai alapján hívnak le. A másik alappillér a különböző pályázati források és saját bevételként az
adók. Allami támogatások minden intézményre érkeznek, viszont ezeket az önkormányzatnak ki kell
egészítenie. Az intézmények saját bevétellel rendelkeznek, viszont ahhoz hogy a működésük
kifogástalan legyen, ki kell egészíteni. Az ESZEl-nek önálló gazdálkodása van, de saját támogatásra
jogosult. Az állami támogatás mellett a további támogatás nyújtása az intézményeknek megterheli az
önkormányzatot. Az ingatlan értékesítés címén betervezett bevétel sem úgy teljesült, ahogyan azt
várták. A pályázatok elszámolása utófinanszírozással történik, és jelenleg még 100 millió Ft-ot
várnak bevételként pályázati forrásból. Az adók behajtása érdekében mindent megtettek, viszont
körülbelül 73 millió Ft behajtása esélytelennek látszik. Az önkormányzat minimálisan tud közüzemi
számlákat kifizetni. Csak azokat fizetik ki, amire már kikapcsolási értesítőt küldenek. Szállítói
tartozás van több mint 83 millió Ft, illetve követelés több mint 71 millió Ft. Ezen túlmenően
visszafizetési kötelezettség terheli az önkormányzatot több, mint 104 millió Ft mértékben. A
bevételek teljesülése időarányosan megfelelőnek mondható. Folyószámlahitel felvételére is szükség
volt az idén. Két részletben kell visszafizetni, az első részét szeptember 30-ig, majd a második részét
decemberben. A novemberi bérfizetés is veszélybe került. Bízik abban, hogy az adófizetők még a
kiküldött felszólítás hatására elutalják az adókat, és Így összejöhet a bérfizetéshez hiányzó forrás.

Dr. Béni Gyula jegyző: A helyzet nem túl jó. Egyelőre heti két napot tölt a szerencsi hivatalban, és
igyekszik megismerni a gazdálkodás helyzetét, a működést. Dolgoznak azon, hogy meglegyen a
fizetés. Kimentek a fizetési felszólítások a helyi adók esetében, és bár már történtek befizetések, de
egyelőre csekély mértékben. További nagy probléma a decemberi bér is. A szállítói tartozásokat is
minél hamarabb teljesíteni kell. A folyószámlahitel visszatörlesztése is hatalmas kihívást fog jelenteni
a decemberi hónapban. Ajelen helyzetet elég bizonytalannak látja. Csaknem 1 milliárd forinttal kell
kiegészíteni az 5 intézmény működtetéséhez szükséges összeget.

Uray Attila képviselő, Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és
elfogadásra javasolta.

Kiss Attila polgármester: Ezt a beszámolót az önkormányzat előre hozta, ezt november végén kellett
volna tárgyalni. Egyelőre tudomásul veszik ajelenlegi állapotot. Jövő hónapban újra tárgyalni fogják,
és reméli tisztább képet kapnak. Az alakuló ülésen elfogadott SZMSZ 37.* (2) bekezdése szerint a
polgármester elrendelheti az intézmények átvilágítását, illetve lehetőséget ad a pályázatok
átvilágítására, és a jogi terület átvilágítására is. Körülbelül 3 héttel ezelőtt egy beszerzési eljárást
indítottak el, ahol 3 független könyvvizsgálót kértek fel arra, hogy világítsa át az önkormányzat és
összes intézménye gazdálkodását november végéig, tekintve, hogy az önkormányzatnak nincs saját
könyvvizsgálója. A három árajánlat alapján Tölgyes András József bejegyzett könyvvizsgáló került
kiválasztásra. Az első jelentés decemberre fog elkészülni, a második része pedig január végére. Az
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első körben megállapított tények alapján az önkormányzat bevétele nem nyújt fedezetet a kiadásokra.
Több tízmillió Ft hiányzik az önkormányzat költségvetéséből havonta. Javasolja, hogy ha meglesz ez
a részjelentés november végére, hallgassák meg majd a könyvvizsgálót, milyen megállapításokat tett.
Az elfogadott részjelentést nyilvánosságra is fogják hozni. A januári testületi ülésre pedig behozzák
a végleges jelentést.

Uray Attila képviselő: Van-e valamilyen esély a következő havi bérek kifizetésére?

Kovács Enikő irodavezető: Számszakilag szívesen válaszol erre a kérdésre, amit most lát. Nem
teljes biztonsággal, de azt meri mondani, hogy a novemberi fizetés talán meg lesz. A decemberire
pedig még nem tud mit mondani.

Kiss Attila polgármester: A ‘70 millió Ft-os hitelkeretet vissza kell még az idén, év végére
törleszteni?

Kovács Enikő irodavezető: Így van. December 31-i fordulónappal O forintnak, vagy pozitív
egyenlegnek kell lennie a számlán.

Uray Attila képviselő: A fizetéseken felül mennyi fizetnivaló van még?

Kiss Attila polgármester: Erre megpróbál válaszolni. Ez a 90 milliót többszörösen meghaladja.

Br. Bobkó Géza képviselő: Amikor az éven tervezték a költségvetést, negyedévente van beszámoló.
Arra utaló jel volt esetleg, hogy ekkora hiány lesz év végére?
Br. Béni Gyula jegyző: Nem a jelenlegi kolléganő volt a pénzügyi vezető, mint ahogy ő is most
került ebbe a pozícióba. Erre már nem tudnak pontos választ adni. Hogy korábban miért nem történt
semmi, azt nem tudja.

Kiss Attila polgármester: Kiadnak a könyvvizsgálónak egy szóbeli utasítást, hogy vizsgálja meg az
1-6. havi beszámolót, és az évközi beszámolókat. Lehet, hogy már abból is lehetett látni a későbbi
pénzügyi nehézségeket. Valószínűleg szóban erről nem történt tájékoztatás.

Banyi László képviselő: Az előző önkormányzati vezetés részéről mindig azt a tájékoztatást kapták,
hogy a pénzügyi helyzet stabil, minden rendben van. Több száz millió Ft-os visszafizetésekről van
most szó. Ha pályázati visszafizetésre kerül sor, akkor ki kell deríteni, ki hibázott, és feljelentést kell
tenni.

Kiss Attila polgármester: Az elsődleges cél most azt, hogy lezáruljanak a projektek, és fenntartásba
kerüljenek. Szakembernek kell a felelősöket megtalálni. Kifizetések és mérföldkövek későn került
benyújtásra, ezért húzódtak el.

Danyi László: A néhai Koncz Ferenc 7,2 milliárd Ft-os támogatási összeget szerzett az
önkormányzatnak. Felmerült korábban két pályázattal kapcsolatban is visszafizetési kötelezettség.
Erre 25 millió Ft támogatást kapott az államtól az önkormányzat. Nagy gondok vannak a pályázati
pénzek elszámolásával.

Uray Attila képviselő: A korábbi képviselők nem tudtak a pályázati pénzek visszafizetési
kötelezettségéről? Nem kaptak erről semmilyen tájékoztatást?
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Dr. Bobkó Géza képviselő: 2017-ben az akkori vezetés megbízta azt a debreceni csapatot. Akkor
sem tudtak bővebben a pályázatokról. O mint képviselő nem igazán mélyedt bele. Meg is volt az
akkori menedzsment, a többiek nem igazán jutottak információhoz. Utána már nagyon sok kármentés
volt.

Kiss Attila polgármester: Az akkori menedzsmenttel 2021 augusztusában megtörtént a szerződés
bontás. Az a kérdés, hogy 2021 őszétől mi történt. A kivitelezések nagy része ezután történt a TOP
os pályázatokban.

Rábainé Végh Anett képviselő: A projekt menedzseri díjak már akkor ki voltak fizetve, amikor még
el se kezdődött az egész. A bérek helyzete akkor is kérdéses volt. Anno, hogy Koncz Ferenc ennyi
pályázatot hozott ide, ez egy nyűg is volt, mert végig kellett vinni, és cl kell számolni vele. Rengeteg
munka van a pályázatokban, és az előző testület is igyekezett véghez vinni ezeket.

Kiss Attila polgármester: Független könyvvizsgáló megvizsgálja majd a pályázatokat is, mondjon
véleményt’ Talán 30 pályázati elszámolás történt az elmúlt 5 év alatt, ami nem megy egyik pillanatról
a másikra. Megkéri ajegyzőt olvassa fel azt ajogszabályt, amely pontosan megfogalmazza ki a felelős
az önkormányzat gazdálkodásáért és hitelességéért.

Dr. Béni Gyula jegyző: A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló törvény 1 15.~ (1) bekezdése
szabályozza pontosan ki miért felel. A gazdálkodás biztonságáért a testület, a szabályszerűségéért a
polgármester felel.

Kiss Attila polgármester: Erre tettek esküt, jogi felelősséggel tartoznak azért, hogy milyen
döntéseket hoznak. A napi operatív tevékenységekért pedig a polgármester felel. Mindenképpen
takarékos gazdálkodásra van szükség, minden forintot meg kell fogni, erre kér minden
intézményvezetőt, ügyvezetőt. Javasolja, hogy a napirendi pontot tekintsék táj ékoztatónak, és e
szerint fogadják el a határozati javaslatot. Várják meg a független könyvvizsgálói jelentést’ Kérdés,
hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a módosított határozati javaslatot.

Döntési javaslat:
Szerencs Város Onkormányzata Képviselő-testületének
.‚./2024. (...)

a költségvetés III. negyedéves teljesítéséről szóló tájékoztató tudomásul vételéről

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester előterjesztését megtárgyalta,
és azt a benne foglalt adatokkal, valamint a mellékelt táblázatok szerinti tartalommal tájékoztató
jelleggel tudomásul veszi.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 8 fő
Szavazott: 8 fő
Igen szavazat: 8
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 8 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:
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Szerencs Város Önkormányzata Képviselő.testületének
125/2024. (X 31.)
határozata
a költségvetés III. negyedéves teljesítéséről szóló tájékoztató tudomásul vételéró’l

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester előterjesztését megtárgyalta,
és azt a benne foglalt adatokkal, valamint a mellékelt táblázatok szerinti tartalommal tájékoztató
jelleggel tudomásul veszi.

6. Döntés a 2024. évi települési önkormányzatok rendkívüli támogatására vonatkozó igény
benyújtásáról

Előterjesztés: a jegyzőkönyv mellékletét képezi

Kiss Attila polgármesterjelzi, hogy az előterjesztésben van egy hiba, ezért megkéri az irodavezetőt,
hogy ezt ismertesse. A határozati javaslatot ez az elírás nem érinti. Kéri továbbá a kollégától, hogy az
előző pályázat eredményét is ismertesse.

Kovács Enikő irodavezető: A pályázati lehetőség a települési önkormányzatok
működőképességének megőrzésére irányul. Olyan számlák benyújtására ad lehetőséget, amelyek
már a működést veszélyeztetik. Ilyen például a közüzemi számla, bérhez kapcsolódó, illetve az
iparűzési adó visszafizetési kötelezettségéhez kapcsolódóan ki nem fizetett összegek. Az
önkormányzat három alkalommal nyújthat be pályázati igényt rendkívüli támogatásra. Az
előterjesztésben itt történt elírás, az írásos anyagban „négy” alkalom szerepel tévesen. Szerencs Város
Onkormányzata idén eddig egyszer, június 5-én nyújtott be pályázati igényt, amelynek elbírálása
október 22-én történt meg, polgármester Úr többszöri közbenjárásának köszönhetően. Az igényelt
összeg 19.500.221 forint volt, az annak alapján kapott támogatás összege pedig 11.762.054 forint. A
támogatás mértéke 60% az igényelt összeghez képest. Az elnyert pénz október 28-án érkezett a
számlára. A támogatást közüzemi számlákra, illetve helyi iparűzési adó visszafizetésére, az abban
keletkezett túlfizetésekre kell fordítani. Ez a fajta támogatás bér kifizetésére nem használható fel. Az
újabb REKI pályázat benyújtásához kérik a testület támogatását. A pályázat benyújtásának végső
határideje november 10-e. Jelen pillanatban 45 millió forintnál tart a benyújtandó összeg, de még
pontosításra vár. A pályázati felület megnyílt a tegnapi napon, ezért megkezdték a felület feltöltését,
amelyhez majd szükséges a képviselő-testület támogató döntése is.

Uray Attila képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság az előterjesztést megtárgyalta, és
egyhangúlag elfogadásra javasolja.

Kiss Attila polgármester tájékoztatja ajelenlévőket, hogy az előterjesztésben írtaktól eltérően nem
első, hanem második alkalommal kívánja az önkormányzat a pályázatot benyújtani. Október 10-ig
lehetett volna a pályázatot benyújtani, és azért volt Budapesten, hogy adjanak egy végső határidőt -

amely november 10-e — a pályázati igény benyújtására. Tegnap nyílt meg a felület, hogy feltölthessék
a számlákat. Taktikai kérdés, hogy gyorsan töltsék fel a számlákat, amíg van a támogatási
keretösszegből, vagy várják meg a november 10-ét, hogy addig is gyűjtsék a számlákat. Nyilván meg
fogják beszélni, hogy mi a bölcsebb döntés, és megfelelő támogatást is várnak ebben a kérdésben. Az
eddigi tapasztalatok szerint senki nem kapja meg az igényelt támogatási összeg egészét, csupán a 20-
30° o-át, még jó támogatottság mellett is. A megkapott 60% nagyon jónak mondható. A korábban
benyújtott pályázat még október közepén sem volt elbírálva. Gondolkodtak egy októberi rendkívüli
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ülésben is, de tekintettel arra, hogy az előző pályázat sem volt még elbírálva, nem tudták volna a
következőt benyújtani. Most, hogy benyújtották a pályázatot, a rendszert vissza kellett nyittatni, hogy
fel tudják tölteni a számlákat, ehhez kaptak segítséget az illetékes minisztériumtól. Kéri, hogy a
novemberi testületi ülésre hozzák be az Egyebek napirendi pont keretében a tájékoztatót, hogy mikor
nyújtották be a pályázatot, és milyen összegben. Előzetes tájékoztatás szerint december vége felé
várható döntés, tehát a decemberi bérkifizetést nem tudja segíteni. Kérdés, hozzászólás hiányában
szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.

Döntési javaslat:
Szerencs Város On kormányzata Képviselő-testületének

/2024. (X. 31.) határozata
Döntés a 2024. évi települési önkormányzatok rendkívüli támogatására vonatkozó igény
benyújtásáról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország 2024. évi költségvetéséró’l
szóló 2023. évi LV törvény alapján támogatási igényt nyújt be a települési önkormányzatok rendkívüli
támogatására.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 Fő
Jelen van: 8 Fő
Szavazott: 8 fő
Igen szavazat: 8
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 8 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő.testületének
126/2024. ~X. 31.) határozata
Döntés a 2024. évi települési önkormányzatok rendkívüli támogatására vonatkozó igény
benyújtásáról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország 2024. évi költségvetéséről
szóló 2023. évi LV törvény alapján támogatási igényt nyújt be a települési önkormányzatok rendkívüli
támogatására.

7. Tájékoztató Mád közséE kezdeményezéséről közös önkormányzati hivatal létrehozására

Előterjesztés: a jegyzőkönyv mellékletét képezi

Kiss Attila polgármester köszönti Dubóczki Donna újonnan megválasztott mádi polgármestert,
valamint Orbán Katalin kijelölt jegyzőt. A hivatalos átadás-átvétel előtt már megkereste polgármester
asszony, miszerint előzetes tárgyalásokat folytatott az új képviselő-testülettel abból adódóan, hogy a
település lakosságszáma 2000 fő alá csökkent a hivatalos adatok alapján. Ezek alapján nem jogosult
önálló polgármesteri hivatalt fenntartani. A képviselői konszenzus alapján Szerencs Város
Önkormányzatával szeretnének együttműködést, közös hivatalt kialakítani. Az önkormányzati
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alakuló ülések, képviselői eskütételeket követően már meg is érkezett a hivatalos megkeresés Mád
polgármesterétől, amely szerint kezdeményezik közös önkormányzati hivatal létrehozását Szerencs
városával. A napirendi pont kapcsán részletes előterjesztés készült írásban, amelyet megkaptak a
képviselők. A meghozott döntés S évre szól. Ma elvi döntést hoz az önkormányzat, a végleges döntés
november végén születik meg. Felkéri ajegyzőt a fontosabb szabályok ismertetésére.

Dr. Béni Gyula jegyző: A döntés a hivatalokat kapcsolja majd össze, nem pedig az
önkormányzatokat. Azt jelenti, hogy egy hivatal lenne, és itt jelentkezne a plusz feladat. Az
önkormányzatnál nem jelentkezne ilyen többietmunka. A két hivatal gazdálkodási feladatait, valamint
a munkaügyi feladatait a székhelytelepülés látná el. Közös lenne továbbá ajegyzői feladatok ellátása
is. Az, hogy hogyan működne mindez, egy hatósági szerződésbe kell majd foglalni abban az esetben,
ha mindkét képviselő-testület a közös önkormányzati hivatal létrehozása mellett dönt, minősített
többséggel. Az anyagiak tekintetében a szerencsi hivatalnak többletkiadása, többletbevétele nem
keletkezik. A lakosságszám alapján kerül meghatározásra a közös hivatal létszáma. Egyelőre nem
látják a 2025. évi központi költségvetés adatait, a 2024. évi adatokat, valamint a lakosságszámot
alapul véve — hiszen ebből tudnak kiindulni — Szerencsen 26,4 főre, Mádon 6 főre kapnak támogatást.
A közös hivatal létrehozásával 30-3 1 fő lenne az összhivatali létszám. Az állami támogatásokat a
szerencsi hivatal kapná meg, amely majd fizeti a közös hivatalban dolgozók bérét. A jogi döntési
alternatívákat leírta. Két lehetősége van a testületnek. Vagy támogatja, vagy elutasítja az
együttműködést. Amennyiben nem kívánna a testület együttműködni Máddal, azt alaposan meg kell
indokolni, és alátámasztani, hogy a főispán engedélyezze az elutasítást. Amennyiben nem alakítanak
közös önkormányzati hivatalt, akkor a főispán jelöli ki azt az önkormányzatot, akivel közös hivatalt
kell létrehoznia Mádnak, és még az is előfordulhat, hogy a kijelölt település Szerencs volna.

Kiss Attila polgármester: Amennyiben meghozzák most az elvi döntést, akkor mi a következő lépés
és a határidő?

Dr. Béni Gyula jegyző: Ha megszületik a döntés a közös hivatal létrehozására, akkor a két fél
megállapodását közigazgatási szerződésbe kell foglalni. A határidő november 30., de a közös hivatal
csak 2025. január l-jével jön létre.

Kiss Attila polgármester elmondja, hogy a mádi polgármester és jegyző asszony többször is volt itt
ahivatalban tárgyalni ebben a témában. Adatokat kértek be a hivatal működéséről és gazdálkodásáról.
O és a jegyző is tett már személyes látogatást a mádi hivatalban, találkoztak kollégákkal, és a
képviselő-testület tagjaival, akik elkötelezettek, és meg is indokolták döntésüket Szerencs
vonatkozásában. A szerencsi képviselőknek az előterjesztés két határozati javaslatot tartalmaz.
Szándékosan nem akart állást foglalni, vagy befolyást tenni a képviselők felé, ezért is készült a kétféle
döntési javaslat. A meghozott döntés öt évre szól. Tekintettel a mai ülésre, és a döntéshozatalra
igyekezett minden képviselőtől tájékoztatást kapni, és így az körvonalazódott, hogy az első határozati
javaslatot fogja elsőként előterjeszteni, de természetesen várják meg a kérdéseket.

Bárányné Balogh Melinda képviselő, a Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottság az
előterjesztést megtárgyalta, és egyhangúlag támogatja a közös önkormányzati hivatal létrehozását.

Dr. Bobkó Géza képviselő egyértelműen kifejezi egyetértését, hogy Mád községgel közös
önkormányzati hivatalt hozzanak létre.

Kun Dávid képviselő szintén kifejezi egyetértését a közös önkormányzati hivatal létrehozására.



Kiss Attila polgármester is Úgy gondolja, hogy a térség egyik „gyöngyszeme” Mád, és reméli, hogy
a községnek sincs szégyenkezni valója a székhelytelepülés miatt. Szintén a közös hivatal kialakítása
mellett foglal állást. A jogalkotói szándék a közös hivatalok létrehozásával valószínűleg az, hogy
gazdaságosabb működést tudjanak kialakítani, éppen ezért a székhelytelepülésnek sem lehet
visszautasítani az esetleges többletfeladat ellátását annál is inkább, hiszen Szerencs járási, kistérségi
székhelytelepülés is. Ugy gondolja az Új szerencsi jegyző meg fog birkózni ezzel a feladattal is.
Kérdés, hozzászólás hiányában az első határozati javaslatot teszi fel szavazásra, amely szerint
támogatja a testület a közös önkormányzati hivatal létrehozást.

Döntési javaslat:
Szerenes Város Onkormányzata Képviselő-testületének

/2024. ( ) határozata
Döntés Mád község kezdeményezéséről közös önkormányzati hivatal létrehozására

Szerencs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte Mád Község Önkormányzatának
közös önkormányzati hivatal létrehozására irányuló megkeresését, amellyel kapcsolatban
támogatják a közös hivatal létrehozását Mád községgel.
A képviselő-testület felhatalmazza polgármestert a megkereső önkormányzat jelen döntésről szóló
kiértesítésére és az ügyben szükséges további intézkedések megtételére.

Felelős: polgármester
jegyző

Határidő: 2024. november 30.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 8 fő
Szavazott: 8 fő
Igen szavazat: 8
Nem szavazat: 0
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 8 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő.testületének
127/2024. (X 31.) határozata
Döntés Mád község kezdeményezéséről közös önkormányzati hivatal létrehozására

Szerencs Város Önkormányzat Képviselő-testülete megismerte Mód Község Önkormányzatának
közös önkormányzati hivatal létrehozására irányuló megkeresését, amellyel kapcsolatban
támogatJák a közös hivatal létrehozását Mód községget
A képviselő-testület felhatalmazza polgármestert a megkereső önkormányzatJelen döntésről szó ló
kiértesítésére és az ügyben szükséges további intézkedések megtételére.

Felelős: polgármester
Jegyző
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Határidő’: azonnal

(dr. Bobkó Géza képviselő távozik az ülésről, a testület létszáma ‘7 főre csökken, a határozatképesség
azonban fennmarad.)

Dr. Béni Gyula jegyző javasolja Új jegyzőkönyv-hitelesítő választását tekintettel arra, hogy a
megválasztott képviselő távozott az ülésről.

Kiss Attila polgármester Kun Dávid képviselőt javasolja jegyzőkönyv-hitelesítővé választani,
melyet szavazásra bocsát.

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 7 fő
Szavazott: 7 fő
Igen szavazat: 7
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 7 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő-testületének
128/2 024. (X 31.)
határozata
újjegyzó’könyv-hitelesítőszemélyének megválasztásáról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2024. október 31-i testületi ülésének új
jegyzőkönyv-hitelesítójéve’ Dr. Bobkó Géza képviselő ülésről történő’ távozása okán Kun Dávid
képviseló’t választja meg.

S. Döntés Szerenes Város Német Nemzetisé2i Önkormányzattal kötendő hatósáui szerződésről

Előterjesztés: a jegyzőkönyv mellékletét képezi

Kiss Attila polgármester átadja a szót dr. Béni Gyula jegyzőnek.

Dr. Béni Gyula jegyző ismerteti, hogy van együttműködési megállapodás a nemzetiségi
önkormányzat és a települési önkormányzat között, azonban 2020 óta hatósági szerződést kell kötni.
Most ezt kívánják pontosítani. A szerződés lényegi tartalmában nem változott az együttműködési
megállapodáshoz képest, Csupán pontosításokat tettek. A nemzetiségi önkormányzatok megalakulását
követő 30 napon belül kell ezt a szerződést megkötni. Tájékoztatásul elmondja, hogy a tegnapi napon
a német nemzetiségi önkormányzat már tárgyalta, és elfogadta ezt a hatósági szerződést.

Dr. Árvay László, a Szerencs Város Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: A nemzetiségi
önkormányzat 2010-es megalakulása óta jó munkakapcsolatot ápol Szerencs Város
Önkormányzatával. A továbbiakban nem csak cél, de elhatározás is, hogy tovább erősítsék ezt az
együttműködést. Megköszöni mind az önkormányzat, mind pedig a Szerencsi Pokáflhesteri Hivatal
munkatársainak a segítő hozzáállást.
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Bárányné Balogh Melinda képviselő, a Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottság az
előterjesztést megtárgyalta, és egyhangúlag elfogadásrajavasolja.

Kiss Attila polgármester kéri, hogy szerződésekben, hivatalos eljárások során a teljes nevét
szerepeltessék, annak ellenére, hogy a hétköznapi életben, és a választási nyilvántartásba vétele során
azt kérte, hogy csak a Kiss Attila szerepeljen, a neve hivatalosan Kiss István Attila. További kérdés,
hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a német nemzetiségi önkormányzattal történő hatósági
szerződés megkötését.

Döntési javaslat:
Szerenes Város Önkormányzata Képviselő-testületének
.. .12024. (...) határozata
Döntés Szerencs Város Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő közigazgatási
szerződésről

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a német nemzetiségi
önkormányzattal a jelen határozat melléklete szerinti közigazgatási szerződést köt. Felhatalmazza a
polgármestert a közigazgatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelenvan: 7fő
Szavazott: 7 fő
Igen szavazat: 7
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 7 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő1estületének
129/2024. (X 31.) határozata
Döntés Szerenes Város Német Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő közigazgatási szerződésről

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete ágy dönt, hogy a német nemzetiségi
önkormányzattal a Jelen határozat melléklete szerinti közigazgatási szerződést köt. Felhatalmazza a
polgármestert a közigazgatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő’: azonnal

9. Döntés Szerencs Város Roma Nemzetisé2i Önkormányzattal kötendt$-hatósá~i szerződésről
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Előterjesztés: a jegyzőkönyv mellékletét képezi

Kiss Attila polgármester köszönti Horváth Ernőt, a roma nemzetiségi önkormányzat elnökét.
Ugyanazt a hatósági szerződést kell megkötni, mint a német nemzetiségi önkormányzattal. Van-e más
változás a szerződésben?

Dr. Béni Gyula jegyző: Nincs más eltérés, Ugyanazt a szerződést kell megkötni, csak a szerződő
partner neve más. Tájékoztatásul elmondja még, hogy a roma nemzetiségi önkormányzat szintén
tárgyalta testületi ülés keretében a hatósági szerződést, amelyet 2024. október 30-i ülésén el is
fogadott.

Horváth Ernő, a Szerencsi Roma Nemzetiségi Önkormányzat elnöke: Köszöni a települési
önkormányzat pozitív együttműködését. Bízik a további jó munkakapcsolatban.

Bárányné Balogh Melinda képviselő, a Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottság az
előterjesztést megtárgyalta, és egyhangúlag elfogadásrajavasolja.

Kiss Attila polgármester kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a határozati javaslatot.

Döntési javaslat:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő-testületének
.. .12024. (...) határozata
Döntés Szerencs Város Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő hatósági szerződésről

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a roma nemzetiségi
önkormányzattal a jelen határozat melléklete szerinti közigazgatási szerződést köt. Felhatalmazza a
polgármestert a közigazgatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelenvan: 7fő
Szavazott: 7 fő
Igen szavazat: 7
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 7 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő.testületénelc
130/2024. (X 31.) határozata
Döntés Szerenes Város Roma Nemzetiségi Önkormányzattal kötendő hatósági
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Szerenes Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, bogy a roma nemzetiségi
önkormányzattal a Jelen határozat melléklete szerinti közigazgatási szerződést köt. Felhatalmazza a
polgármestert a közigazgatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: azonnal

10. Tájékoztató a Szerencsi Óvoda és Bölcsőde 2024/2025. nevelési évre szóló munkatervéről

Előterjesztés: ajegyzőkönyv mellékletét képezi.

Kecskésné Nagy Edit főigazgató: Jóváhagyásra terjeszti elő az intézmény munkatervét, melyet a
tanfelügyeleti elvárási rendszernek megfelelően kell elkészíteni. A dolgozói létszám ebben idén
csökkent, hiszen már csak 9 csoporttal működik az óvoda. Ennek megfelelően van meghatározva az
óvodapedagógusok létszáma. Az óvodai szünetek és a nevelés nélküli napok meghatározóak az óvoda
életében. Előre felmérik a szülők igényeit a felügyeleti időszakra. A nyári ügyeletről február 15-ig
kell a szülőket tájékoztatni, majd a szünet előtt felmérik a felügyeletre vonatkozó igényeket. Az
ügyeleti rendszert mindenképpen biztosítani kell. Szerepel benne a nevelési évre kitűzöttfeladat is,
mely az éven az óvoda-család kapcsolatát jelöli meg. Törvényi változások történtek az óvoda
életében. Beindult az óvoda Kréta használata, melynek tanulása folyamatban van. Ebben a
rendszerben kell a teljesítményértékeléseket is elkészíteni, és ez fontos szerepet játszik a bérezésben.
Szeptembertől elindultak a szükséges képzések a pedagógusok részére. Uj gyógypedagógus vesz
részt az óvoda életében, nagy segítséget nyújt a problémák korai felismerésében. Az
alapdokumentumok felülvizsgálata is megtörtént az éven. A Pedagógiai Szakszolgálat munkatársai
foglalkoznak a gyerekekkel. Jó partneri kapcsolatokat ápolnak mindenkivel. Fontosnak tartja a
takarékosságot, ennek érdekében igyekeznek a megfelelő intézkedéseket megtenni. A tárgyi
feltételek az évek alatt romlanak, melyek pótlását, javítását az alapítványon keresztül próbálják
megoldani.

Bárányné Balogh Melinda képviselő, a Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke: A bizottság az
előterjesztést megtárgyalta, és egyhangúlag elfogadásrajavasolja.

Uray Attila képviselő elmondja, hogy mindkét óvodában tett látogatása során tapasztalta, hogy
tisztaság és rend tapasztalható. Jó programokat szerveznek a gyermekek részére. Nagyszerű munka
folyik mind a két óvodában.

Varkoly Ádám alpolgármester: Köszönetét szeretné kifejezni, mivel az elmúlt egy hónapban
többször is találkozott igazgató asszonnyal. A Képviselő-testület szívügye a szerencsi óvoda, és
igyekszik minden támogatást megadni.

Kiss Attila polgármester további kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a Szerencsi
Ovoda és Bölcsőde 2024/2025. évre vonatkozó munkatervét, melyet nem elfogadnak, hanem
jóváhagynak.

Döntési javaslat:
a Szerencsi Ovoda és Bölcsőde 2024/2025. nevelési évre munkatervének
júváhagyásáról
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Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az óvodavezető előterjesztését megtárgyalta,
és egyhangúlag jóváhagyja a Szerencsi Ovoda és Bölcsőde 2024/2025. nevelési évre vonatkozó
munkatervét.

A munkaterv a határozat mellékletét képezi.

Felelős: óvodavezető
Határidő: folyamatos

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 7 fő
Szavazott: 7 fő
Igen szavazat: 7
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 7 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő-testületének
131/2024. (X.31.) határozata
a Szerencsi Ovoda ás Bölcsőde 2024/2 02 5. nevelési évre vonatkozó inunkatervének
jóváhagyásáról

Szerenes Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az óvodavezető előterjesztését niegtárgyalta,
és egyhangúlag jóváhagyja a Szerencsi Ovoda és Bölcsőde 2024/2025. nevelési évre vonatkozó
niunkatervét.

A munkaterv a határozat mellékIetét képezi.

Felelős: óvodavezető
Határidő: folyamatos

Kiss Attila polgármester további kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a Szerencsi
Ovoda és Bölcsőde munkaszüneti és ügyeleti rendszerének elfogadását.

Döntési javaslat:
a Szerencsi Ovoda és Bölcsőde munkaszüneti és ügyeleti rendszerének elfogadása

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az óvodavezető előterjesztését megtárgyalta,
és egyhangúlag elfogadja a Szerencsi Ovoda és Bölcsőde munkaszüneti és ügyeleti rendszerére
vonatkozó javaslatát.

A rnunkaterv a határozat mellékletét képezi.

Felelős: óvodavezető
Határidő: folyamatos

25



SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelenvan: 7fő
Szavazott: 7 fő
Igen szavazat: 7
Nem szavazat: 0
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 7 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett az alábbi döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő-testületének
132/2024. (X 31.) határozata
a Szerencsi Ovoda és Bölcsőde munkaszüneti és ügyeleti rendszerének elfogadása

Szerenes Város Önkormányzatának Képv!seló’-testülete az óvodavezető előterjesztését niegtárgyalta,
és egyhangúlag elfogadja a Szerencsi Ovoda és Bölcsó’de inunkaszüneti és ügyeleti rendszerére
vonatkozó javaslatát.

A munkaterv a határozat mellékietét képezi.

Feleló’s: óvodavezetá’
Határidő’: folyamatos

11) A 2024. évi közmephallEatás időpontjának meuhatározása

Előterjesztés: ajegyzőkönyv mellékletét képezi

Kiss Attila polgármester: Az önkormányzati törvény előírja és az SZMSZ is rendelkezik róla, hogy
évente egyszer közmeghallgatást kell tartani, ami egy nyilvános testületi ülés, ahol a lakosság
észrevételt, javaslatot tehet, észrevételt intézhet a Képviselő-testület felé. Idén 2024. december 3-án
(kedden) 17 órára tűzi ki a testület ennek időpontját, melynek helyszíne a Rákóczi-vár színházterme.
Lakossági fórumot is tarthat az önkormányzat, ennek időpontja 2024. december 2. (hétfő) 16 óra, az
ondi idősek klubjának épületében.

Kiss Attila polgármester további kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a
közmeghallgatás időpontjának meghatározásáról szóló határozati javaslatot.

Döntési javaslat:
a közmeghallgatás időpontjának meghatározásáról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármester előterjesztését megtárgyalva
úgy dönt, hogy az Mötv. 54*-a, valamint a Képviselő-testület Szervezeti és Működési
Szabályzatában foglaltaknak megfelelően

2024. december 3. napján 17 órakor Szerencsen, a Rákóczi-vár színháztermében közmeghallgatást
tart.

A Képviselő-testület döntésének megfelelően Ond településrészen
2024. december 2. napján 16 órától lakossági fórumot tart az idősek klubjában.
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A Képviselő-testület utasítja ajegyzőt, hogy a közmeghallgatás időpontjáról a lakosságot a helyben
szokásos módon értesítse.

Határidő: azonnal
Felelős: jegyző

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelenvan: 7fő
Szavazott: 7 fő
Igen szavazat: 7
Nem szavazat: O
Tartózkodás: O

A Képviselő-testület 7 igen, O nem szavazattal, O tartózkodás mellett egyhangúlag az alábbi
döntést hozza:

Szerenes Város Önkormányzata Képviselő-testületének
133/2024. (X 31.) határozata
a közmeghallgatás idóvontjának meghatározásáról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviseló’-testülete a polgármester előterjesztését megtárgyalva
úgy dönt, hogy az Mötv. 54.’~V-a, valamint a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabá lyzatában
foglaltaknak megfelelően

2024. december 3. napján 17 órakor Szerencsen, a Rákóez/-vár színházterniében közmeghallgatást
tart.

A Képviselő-testület döntésének megfelelően Ond településrészen
2024. december 2. napján 16 órától közérdekű lakosság/fórumot tart az idősek klubjában.

A Képvise lő-testület utasítja ajegyzőt, hogy a közmeghallgatás időpontjáról a lakosságot a helyben
szokásos módon értesítse.

Határ/dó’: azonnal
Felelős: jegyző

12) A Szerencsi Romákért E2vesület névhasználati kérelmének elbírálása

Előterjesztő: a jegyzőkönyv mellékletét képezi

Kiss Attila polgármester: Tegnapi nap folyamán érkezett egy megkeresés a Szerencsi Romákért
Egyesület részéről, névhasználati kérelemmel kapcsolatban.

Dr. Béni Gyula jegyző: Botos Lászlóné kérelemmel fordult Szerencs Város Önkormányzatához,
hogy Szerencs nevét szeretnék feltüntetni az egyesületük nevében. Ennek az egyesületnek már 10
tagja van, céljuk a romák jogainak és társadalmi érdekeinek képviselete, sikeres közéletei
szerepvállalásuk elősegítése, a halmozottan hátrányos helyzetűek általános társadalmi
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felemelkedésének segítése, kulturális tevékenység végzése. Ehhez kérik a névhasználat
engedélyezését.

Kiss Attila polgármester további kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a névhasználati
kérelemről szóló határozati javaslatot.

Döntési javaslat:
a Szerencsi Romákért Egyesület névhasználati kérelmének elbírálásáról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselő-testülete hozzájárulását adja a Szerencsi Romákért
Egyesületnek a „Szerencsi” név használatához a civil szervezet nyilvántartásba vételéhez.

Határidő: azonnal
Felelős: polgármester

SZAVAZÁS
Képviselők száma: 9 fő
Jelen van: 7 fő
Szavazott: 7 fő
Igen szavazat: 6
Nem szavazat: O
Tartózkodás: I

A Képviselő-testület 6 igen, 0 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi döntést hozza:

Szerencs Város Önkormányzata Képviselő-testületének
134/2024. (X 31.) határozata
a Szereti csi Romákért Egyesület névhasználati kérelmének elbírálásáról

Szerencs Város Önkormányzatának Képviselá’-testülete hozzájárulását adja a Szerencsi Roniákért
Egyesületnek a „ Szerencsi” név használatához a civil szervezet nyilvántartásba vételéhez.

Határidő’: azonnal
Feleló’s: polgármester

(Danyi László képviselő Úr távozik a tanácsteremből, így a jelenlévő képviselők száma 6 főre
csökken, de a határozatképesség fem~marad.)

Kiss Attila polgármester beszámol az elmúlt időszakban, az október 4-i alakuló ülés óta történtekről,
továbbá az elkövetkező időszak várható eseményeiről:

Október 4. aradi vértanúk emléknapja - megemlékezés és koszorúzás a Kossuth téren
Október 04. Bocskai Gimnázium Aulája - Katolikus Gimnázium, Tecbnikum és Ovoda végzős
tanulóinak Szalagavató ünnepsége
Október 05. Tokaj, Szüreti felvonulás - Szőlő-összeadási Ceremónia a Polgármesterek Borához
Október 10. Szerencs, Szabadság utca Új görögkatolikus bölcsőde alapkőletétele, melyen részt
vettek:
- Bialkó Mária a Miskolci Egyházmegye Közfeladatellátó Intézményei Fenntartója igazgatója
- Dr. Koncz Zsófia KIM Családokért felelős államtitkára, országgyűlési k~viselő
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- Kiss Attila Szerencs Város Polgármestere
- Dr. Orosz Atanáz megyéspüspök.
Október 11-12. I LOVE SMOKY Barbecue verseny és szakmai kiállítás - a rendezvény negyedik
alkalommal rendezték, eddigi helyszínek Abaújszántón és Felsőzsolcán voltak, idén már
Szerencsen. A szervező egyesület kérte a város támogatását, ami abban nyilvánult meg, hogy
ingyenesen használhatták a várkertet és a várudvart. Anyagi támogatást nem kaptak. Ugyanakkor a
Művelődési Központ részére szerződés alapján az igénybe vett termek és eszközök után bérleti díjat
fizettek, valamint számos szálláshelyet lefoglaltak ezen a hétvégén a városban, és kimagaslóan jó
forgalmat generált az esemény a vár kávézójában is. Reméli, lesz folytatása a rendezvénynek.
Október 12. Rákóczi-vár - meilrák elleni séta - Gábor Zsuzsanna szervezésében.
Október 18. Munkás Szent József Templom -,‚Egymillió gyermek imádkozta a rózsafüzért”; Dr.
Ternyák Csaba egri érsek megszentelte a tized Rózsafűzéreket
Október 18. Szent Kinga Tagóvoda szentelése -

Október 20. Szerencsi Református Templom - hálaadó istentisztelet; Igét hirdetett Barna Sándor
püspök
Október 22. Rákóczi-vár Színházterem - Rákóczi Zsigmond Két Tanítási Nyelvű Altalános Iskola
gálája
Október 22-23. megemlékezések és koszorúzások nemzeti ünnepünk, az 1956-os forradalom és
szabadságharc évfordulój a alkalmából.
Kedden megemlékeztek a Tatay Zoltán Sporttelepen, az állatorvosi rendelőnél, valamint Nagy Imre
szobránál. Szerdán koszorúztak a Kossuth téri emlékműnél, majd Ünnepi műsorra került sor a vár
színháztermében, végezetül a református temetőben Tatay Zoltán sírjánál, a katolikus temetőben
Oleár István sírjánál helyezték el a virágokat.
Október 22. napján ajegyzői munkakör meghirdetésre került a Kormányzati Személyügyi Központ
honlapján.
Október 25-27. Zemplén Rally - a Magyar Nemzeti Autósport Szövetség által kiírt 2024. évi
Országos Rallye Bajnokság záró fütama, több mint száz autó részvételével. Az Eszak-Magyarországi
Autó és Motorsport Zrt. szervezésében, a DVTK partnerségével zajlott a rendezvény, melynek
lebonyolításához a város segítségét kérték. A segítség abból állt, hogy
térítésmentesen használhatták a Rákóczi-vár udvarát és termeit a versenyközpont céljára, valamint a
volt cukorgyári területet. A rendezvényhez pénzügyi támogatást nem nyújtottak. Szerencs neve
minden lehetséges kommunikációs felületen szerepelt, valamennyi autós oldalán is. A rendezvény
turisztikai szempontból fontos számukra, hiszen sok vendégéjszakát generált a szálláshelyeken,
megnőtt a forgalom a vendéglátó egységekben, és egyúttal egy látványosság is volt az idelátogató
turisták és a helyi lakosok számára is.
Október 29. Szerencsi Rendőrkapitányság - Szerencsi Járási Közbiztonsági Egyeztető Fórum

Következő időszak eseménye:

Mai napon jelenik meg a Szerencsi Hírek leg&issebb száma.
Voltak panaszok azzal kapcsolatosan, hogy többen nem kapták meg az aktuális számot. Szeretné ezt
orvosolni, így kéri a lakosokat, hogy a Szerencsi Polgármesteri Hivatal portáján, valamint a 06-47-
565-200 telefonszámon a kihordással kapcsolatos problémákat jelezzék, munkanapokon 8.00 és
16.00 óra között.
Október 31 csütörtök 13.00-18.00 véradás a vár Arkád termében.
November 4. hétfő 15 óra Csendes megemlékezés az 1956-os forradalom leverésének gyásznapján a
Kossuth téri emlékműnél.
November 5. kedd 17 óra A fennállásának 60. évfordulóját ünneplő Szerencsi Népi Díszítőművészeti
Szakkör kiállításának megnyitója a Rákóczi-vár Arkád termében.
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Ezt követően a polgármester további nyilvános ülésre tartozó napirendi pontok hiányában
megköszöni az érdeklődő részvételt, a nyilvános ülést berekeszti, a további témák megtárgyalása
érdekében zárt ülést rendel el.

Hanganyagról lejegyezte:
Szerencs, 2024. november 26.
Székely Adrieim testületi referens
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Dr l~ob Géza
jegyző b hiteles ő
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Kun Dávid
jegyzőkönyv-hitelesítő

C


